

## Hollywood Plugin

[DigiBooster Support](#) -> [Hollywood Plugin](#)

AndreasM

#1/1 Posted: 01.03.2014 - 10:38 Post subject: Hollywood Plugin

- 1) german
- 2) english

### DigiBooster 3 Plugin für Hollywood

Jetzt gibt's was auf die Ohren: Mit dem neuen DigiBooster-Plugin für Hollywood 5 geht jetzt auch mit Hollywood die ultimative Tracker-Post ab - natürlich in 44.1khz, 16bit und Stereoauflösung.

Das Plugin kann unter dem Link <http://www.hollywood-mal.de> über das offizielle Hollywood-Portal heruntergeladen werden. Dank dem plattformübergreifenden Plugin-System von Hollywood 5 gibt es native Versionen für AmigaOS 3.x (mit und ohne FPU), AmigaOS 4, MorphOS, WarpOS, AROS (Intel), Linux (PowerPC), Linux (Intel), Mac OS X (PowerPC), Mac OS X (Intel), Windows und Google Android.

### DigiBooster 3 Plugin for Hollywood

Joining in the celebration of the highly anticipated release of DigiBooster 3, Airsoft Softwair is proud to present a DigiBooster plugin for Hollywood. After installing this plugin Hollywood will "automagically" be able to play DigiBooster modules in 44.1khz 16-bit stereo for your ultimate Amiga tracker experience.

You can download the plugin from the official [Hollywood portal](http://www.hollywood-mal.com/). Thanks to Hollywood 5's cross-platform plug-in system versions for AmigaOS3 (Classic), AmigaOS3 (FPU), AmigaOS4, MorphOS, WarpOS, AROS (Intel), Linux (PowerPC), Linux (Intel), Mac OS (PowerPC), Mac OS (Intel), Windows and Google's Android platform are provided.